
1

Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: Svar til Niels Bjerrum (A) vedr. Altaner i Slagelsegade - opfølgende spørgsmål. eDoc-sag: 

2021-0326590.

Fra: TMFKP BPM Rådhuspost  
Sendt: 29. oktober 2021 13:31 
Til: Niels E. Bjerrum (Borgerrepræsentationen)  
Emne: Svar til Niels Bjerrum (A) vedr. Altaner i Slagelsegade ‐ opfølgende spørgsmål. eDoc‐sag: 2021‐0326590. 
 
Kære Niels E. Bjerrum, MB 
 
På vegne af Hans Christian Karsten, vicedirektør for Bygge-, Parkerings- og Miljømyndigheden, fremsender jeg svar på 
dit opfølgende spørgsmål af 12. oktober 2021 vedr. altaner i Slagelsegade.  
 
 
Med venlig hilsen  

Anders Hadberg 
Politisk koordinator 
BPM Sekretariat 
_________________________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Teknik- og Miljøforvaltningen  
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 



Teknik- og Miljøforvaltningen 

TMF BPM Sekretariat (4084)  

Besvarelse vedrørende altaner i Slagelsegade 

Medlem af Borgerrepræsentationen Niels E. Bjerrum (A) har den 12. 

oktober 2021 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 

I svaret til mig [11. oktober 2021] henviser I til at der skulle være 

vedtaget nye regler for altaner mod gården i juni 2021 – som gør at man 

i dette tilfælde ikke kan få den ansøgte altan. I BR-beslutningen i juni 

2021 valgte man jo NETOP specifikt ikke at lave om på altanreglerne 

mod gården, da man ikke ønskede en strammere praksis ift. gården – så 

hvordan kan I bruge det som argument og henvise til en beslutning, 

som ikke er taget politisk? 

Svar 

Borgerrepræsentationen godkendte den 3. juni 2021 de nye 

altanretningslinjer. Retningslinjerne er uændret i forhold til de tidligere 

altanretningslinjer vedrørende altaner placeret i indhak i indeliggende 

hjørne. De nye altanretningslinjer ændrer derfor ikke på borgernes 

mulighed for at opnå tilladelse til altaner placeret i indhak i 

indeliggende hjørne. 

I svaret du modtog den 11. oktober 2021, stod der at ”Hvis ansøger 

ønsker at opnå tilladelse til altaner mod gården, skal de indsende en ny 

ansøgning, der lever op til de nye altanretningslinjer, som blev 

godkendt af Borgerrepræsentationen den 3. juni 2021.”  

Årsagen til at der står ”nye altanretningslinjer” i svaret er, at 

altanretningslinjerne er blevet ændret, siden forvaltningen modtog 

ansøgning om opsætning af altaner i Slagelsegade. De nye 

altanretningslinjer ændrer derfor ikke på borgernes mulighed for at 

opnå tilladelse til altaner placeret i indhak i indeliggende hjørne. 

Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-

og-miljøudvalget. 

Hans Christian Karsten 

Vicedirektør 
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